
207938

IEEE @minvws ni]; IEEIEEECEN) ERED @minvws.ni]; IIEEEDNIN.

aminvws.nl]; IEEE,

(@minvws.nl];
@minvws.nl]

)
Tue 9/8/2020 6:55:35 AM

Subject: RE: Factsheet_mondelinge_vraag_gehandicaptensector voorrang

Received: Tue 9/8/2020 6:55:35 AM

image001.ipg

Hoi

Het gaat over 1 begreep ik. Dat loopt niet lekker
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Onderwerp: RE: Factsheet_mondelinge_vraag_gehandicaptensector voorrang

Ha, ik weet het niet zeker maar ik verwacht EW 5.1.20 1 het PO doelt op de brief voor het vaststellen van de tarieven

thuisbemonstering en/of bemonstering door derden.

1. Medewerkers zorg met klachten kunnen via ogz budget (en met voorrang verandert dat niet).
2. Bewoners met klachten is gezamenlijke verantwoordelijkheid zorginstelling en ggd. Hierover moeten in de regio goede
afspraken gemaakt worden. Bij grote zorgimstellimgen verwachten we dat ze daar zelf een rol m pakken. Ggd kan als

vangnet fungeren.

3. Het testen van personeel en bewoners zonder klachten is denk ik hetzelfde verhaal als bij 2.

Ik kan me voorstellen dat hierover de nodige discussies mn regio’s kunnen ontstaan. Maar we gaan dit even goed witzoeken

metggden LZ.

Groet.



207938

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:ICRCCECviv >
Datum: dinsdag 08 sep. 2020 7:51 AM

) IEE is. EEEEE0 wins...IEEE

) BERET minvws.nl>
Onderwerp: RE: Factsheet mondelinge vraaggehandicaptensector voorrang

Dat=.hebbenjullie op netvlies meen ik? Wel goed om via LZ en GGD na te vragen wat daar nu niet goed
gaat.
Gr
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Hoi

Even een reactie op de zin

Gisteren bracht [BE in po ged aan de orde dat er gedoe is over de testen en bekostiging on verpleeghuizen ed. Ze had hier

reinier al op aangesproken. Verslag zo 10g verspreiden. Maar even hierbij al terugkoppeling op 2 pns.

A, Tav bekostiging vroeg ze om dit zsm te regelen. Ik weet niet wat er fout gaat maar maanden geleden hebben we

natuurlijk al geregeld dat men ook gebruik kan mk van rivm budget. Graag hoor ik wat ik kan betekenen. S heerenloo zou

biyyv met 15.000 man echt zijn eigen boontjes moeten doppen en de testen zelf moeten regelen.
B. Al aan [REgeemeld mAar opschalingsplan zal niet zoals bedacht op 22 sept komen. Vervelend dus voor de brief ( was

eigenlijk al te laat voor) even kijken hoe nu verder
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Hoils&FeLY hierbij het factsheet nav de mondelinge vraag over het bericht ‘gehandicaptenzorg in gevaar door testcapaciteit’.
Graad jouw akkoord en/of reactie. Dank! Groet IXERS


